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EDITORIAL

Vážení čtenáři, 
víte s kým hlemýžď soutěží?

V Mostě jste narazili v předchozích 
týdnech a narážíte i v těchto týdnech 
na techniku firem dávajících do ku
py poničené vozovky a rozpadající 
se chodníky. Vypadá to, že vedení 
města dalo zelenou uplatnění peněz 
z úvěru původně určeného na opra
vu mostu u nemocnice. Závěr roku 
(i volebního období 2014 - 2018) se 
blíží, a tak je zapotřebí peněz využít. 
Opravovat by se mělo rychle. S tím 
jistě souhlasí každý.
Řidiči ale nevěřícně kroutí hlavou nad 
rychlostí rozdělaných akcí. Možná 
i hlemýžď by mohl závidět sám sobě, 
když vidí, jaká konkurence mu v uli
cích města vyrostla. Má aspoň s kým 
soutěžit. Nezapomnělo vedení měs
ta kontrolovat „rychlost“ zhotovitelů?
V poslední době se hodně mluvi
lo například o opravách v ulicích Al
brechtická a Česká na Výsluní (Šes
tistovky).
Nejdříve přišla na řadu oprava chod
níků. Jejich původní podoba vzala za- 
své vcelku rychle (během několika 
dnů). Potom se pěkně dlouhou dobu 
(po řadu týdnů) nedělo nic. Běžný ob
čan nechápal. V případě Albrechtic
ké viselo v zadních vchodech domů 
písemné upozornění, aby bydlící byli 
při vycházení z objektu opatrní, proto
že chodník je v rekonstrukci a při ne
opatrné chůzi by se jim mohl stát úraz. 
Po řadu týdnů jste tady nenarazili na 
dělníka. V domech v České upozorně
ní neviselo, protože toho nebylo zapo
třebí. Chodníky byly rozryty v protější 
části ulice, kde domy nestojí. Namís
to chodníku zde ale vzniklo něco, co 
bychom mohli s trochou nadsázky 
nazvat příkopem. Pro chodce jdoucí 
z České do Albrechtické a zpět pře
kážka jako к pohledání! Zvláště večer 
a brzo ráno za tmy mohli chodci před
vádět svoji sportovní zdatnost.
Po mnoha týdnech se dělníci vráti
li а к překvapení bydlících soustře
dili svoji pozornost na vozovku. Ve 
srovnání s ladem ležícími rozrytými 
chodníky šlo tentokrát o výkon připo
mínající rychlost blesku. Vozovka by
la zbavena povrchu rychle. Pokud by 
ale příkladu chodníků nebylo, i v pří
padě vozovky by šlo o tempo vlažné. 
Nicméně aspoň tempo. Jeho výsled
kem se stala pokládka nového povr
chu - vozovky i chodníků. Najednou 
to všechno klapalo jako na drátkách. 
Provázanost prací fungovala perfekt
ně. Bylo ale zapotřebí těch předcho
zích týdnů nicnedělání, které brnka
ly bydlícím, chodcům a řidičům na 
nervy?
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